


Spillemidler for anlegg. Undersøke med tanke på ny 
jollebrygge på Sarbu. 
Må være inne i kommunal plan 
Frist 15. Januar? Muligheter for sjøfronten på Sarbu. 
 
Oslofjord sparebank 
Har åpen søknad til markedsavdelingen:  
https://www.oslofjordsparebank.no/aktuelt/Sponso
r  
Undersøke muligheter for profilering på skrog og seil 
for J/70 
 
 

 
Erik, 
Hillevi og 
Marius 
 
 
Tarjei, 
Hillevi 
m.fl. 

Finansiering 
Informasjon 
medlemmer: 

I løpet av sesongen trenger vi dugnadsinnsats på 

 Vårdugnad 
 Bygge ny jollebrygge 
 GrillCup 
 Åpen dag i Bruksveien med rekruttering for 

voksne og barn. 

 

Utleie: 
Booking/belegg 
Reparasjoner og 
vedlikehold 

Fortsatt behov for vedlikehold på vinduer på 
Sarbuvollen (og to i Bruksveien). 
Røde boder på Sarbu trenger et malingsstrøk. 
Dugnadsoppgave 

 
Dugnad 

Materiell: 
Båter 
Brygger 
Annet (dugnad) 

Vårdugnad på Sarbuvollen: 11. April for å få ut båter. 
En større dugnad en helg senere i mai. 
 
Bygg og anlegg: 
Kortsiktig (1 år) og langsiktig (3-5 år) plan. 
Kortsiktige behov 

 Jollebrygge Sarbu 
o Kritisk å få utbedret før sesongen 

2023. 
o Einar har startet å hente inn priser. 

Byggetid trolig 3-6 uker. Må medregne 
transportkostnad. 

 Kaifronten som sklir ut på Sarbu (starte 
prosessene) 

o Einar lager en skisse for framdrift. 
Skaffe kompetanse og et 
løsningsforslag. Noe som kan pitches til 
kommunen. Vi undersøker kompetanse 
i foreningen blant medlemmer og 
foreldre. 

 Kaifronten på Sarbu trenger vi et forprosjekt 
på og innleid prosjektlederkompetanse. Må 
også sees i sammenheng med Rolfsbukta og 
mulighetene for å koordinere driften der. 
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Einar 
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 Krever en helhetlig og koordinert framgang 
mot kommunen. Se på helheten i prosjektene, 
behovene og lokasjonene våre. 

 Strøm/bad/kjøkken Bruksveien 
 Vinduer/fasade/maling Sarbu 
 Vann og avløp på Ytre Vassholmen 

o Vi ønsker å undersøke på nytt 
muligheten for å få kommunalt vann ut 
på øya. 

o Langsiktig undersøke muligheter for 
avløp. 

o Kortsiktig etablere flere utetoaletter og 
mulig større septiktank. Kontakt i 
kommunen muligens Morten 
Merkesdal, 951 43 460. 

 
Vi har allerede en gruppe som har fått ansvaret for 
dialogen mot kommunen. Nedsatt i tidligere 
styremøte 16. August og består av Einar, Hillevi, 
Espen R og Reidar. 
 
 
Langsiktige prosjekter: 
Rolfsbukta: Styret ønsker å invitere Ola og Knut 
Fredrik for å fortelle om status og videre prosesser. 
Styret er interessert i å undersøke mulighetene for å 
organisere Rolfsbukta som et leieforhold. 
 
 
Motor til Expressen. 
Einar kjøper en egnet motor til sesongstart. 
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Einar 

Sport: 
Aktiviteter 
Dommere 
Arrangører 

Kurs 
Vi har et ønske om å sende flere på dommer- og 
arrangørkurs. Undersøke mulighetene og informere 
medlemmer og grupper. 
 
 
Faste merker for snipene 
Snipene ønsker seg et par faste merker (bøyer) i 
fjorden for trening og regatta. 
Undersøke om  eller andre vil sponse 
bøyer. 
 
29’erne 
Har bedt om to båter med tanke på sikring. 
Jeppe og Ole-Petter er begge trenere for sesongen. 

Tarjei 
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merker. Familiearrangement med opplegg på Ytre 
etterpå, eller ved vindstille.  
Seiler etter et forenklet regelverk. Båter i klasse etter 
båtstørrelse. 
Sjekke med Tur og hav. 
Undersøke muligheter for sponsorer 
 
Mulig dato: 3. juni 
 
Arbeidsgruppe: Espen R, Hans Jakob, Tarjei, Einar, 
Marius, 2 fra Tur og Hav. 
 
Tur og hav 
Ønsker seg 1-2 regattaer i sesongen med baneseilas. 
Kan det kobineres med Snipene på onsdager? 
 
Skagen Race 
Start 17. mai på en “ultra-skagen” med start fra 
Fornebu/Vassholmen og mål i Skagen. Mtp 
Shorthand. 
Vi er positive til dette. 

Styret og  
Tur & 
hav 

Sommerleir: 
 

Organisering, framtid og materiell 
 
Materiell til sommerleir 
Sommerleiren gir store inntekter til foreningen, så 
det kan være verdt å ha nødvendig materiell til full 
gjennomføring. 
For 2023 er det behov på én trenerbåt på under 
10hk. I tillegg planlegges det å erstatte to pionerer, 
altså til sammen tre nye båter med små motorer. 
Mulig én eksisterende 10/15hk på rød pioner må 
byttes.  
 
Kan det la seg gjøre å låne/leie materiell fra andre 
seilforeninger til sommerleir når vi har størst behov 
og andre kanskje har lavere behov. Vi har allerede en 
utlånsavtale utarbeidet av Hillevi til seilsportligaen. 
 
Økonomi 
Verdt å undersøke muligheter for å ansette trenere 
som maks jobber 1-2 uker i sesongen som frilansere. 
 
Vi gjør et forsøk med å redusere priser på de ukene i 
midten for å få flere deltakere. Må avlyse hvis det er 
åpenbart at det går i underskudd som individuelle 
uker. 
 
Ansvarsfraskrivelse og avbestillingsvilkår er under 
utarbeiding.  
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